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Agenda en notulen Ib platform 14 mei 2024 
 

Locatie: Sint Barbaraschool 35, 1747 HA Tuitjehorn  

Tijd: 9.00-11.00 

Inhoud: 

1 Ontwikkeling overdracht formulier PO-VO 

2 OPP ontwikkelingen 

3 Nieuw Groeidocument “Digiplan” 

 

Welkom aan de gasten aan deze vergadering. Beleidsmedewerkers en de ontwikkelaar 

van de software voor het PO/VO formulier 

1 Ontwikkelingen overdracht formulier PO-VO 

Status: Alle basisscholen is gevraagd om met het nieuwe formulier wat opgesteld is, 

te gaan werken. Dit wordt geëvalueerd in juni in het PO-VO overleg. 

Voorstel werken met verzameldocument: 

Uitleg Joke Groes over verzamel document om overdracht formulier PO/VO handiger 

in te vullen als leerkracht/ ib er voor alle kinderen. (administratieve werkdruk 

vermindering). Wat kunnen we hiermee? 

- Als scholen niet in google werken zou je dit document moeten ombouwen in Excel. 

Wie kan dat doen? Navraag binnen Surplus en Kopwerk. 

- Kan digidoor dit ook en gaan we dat gebruiken? Nee in principe kiest het SWV 

alleen voor digiplan en indigo. Joke vraagt wel na wat voordeel hiervan zou 

kunnen zijn. 

- Afgesproken dat we binnen onze eigen besturen navraag gaan houden wie dit zo 

zou willen. We kunnen bij Joke Groes al een versie vragen om te kijken of je dit 

kunt gebruiken. Joke kan hier ook een keer uitleg over geven aan 

geïnteresseerden. 

- We komen hier volgende keer op terug. 

 

2 OPP 

Uitleg OPP nieuwe richtlijnen. Wat vraagt dit van IB-ers. Uitleg Ilona en Ellen 

Een OPP moet gezien worden als een kwaliteitsinstrument van de organisatie. 

Uitdaging is om te denken en te werken vanuit de context. Hoe kunnen we de context 

van school aanpassen/verrijken zodat er steeds meer individuele 

ondersteuningsbehoeften wegvallen. 
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Het gaat om vragen binnen je team: Wat hebben wij als school/teamleden nodig om 

pedagogisch en didactisch sterker te worden. Doel is de basis versterken. 

Belangrijk aandachtspunt is: 

• Onderscheid in onderwijs en opvoedbehoeften van de leerling en 

• Ondersteuningsbehoeften van de leraar en ouders.  

 Tijdens het gesprek kwamen de volgende vragen naar voren: 

 

• Het lijkt niet duidelijk te zijn wat we onder de basisondersteuning zien. 

• Er zijn verschillen zichtbaar in hoe scholen zich verantwoorden over de inzet van de 

extra ondersteuning. Hier zijn heldere kaders helpend in. 

• Wat zijn de criteria voor inzetten arrangementsgelden? 

• Zou het aanbod van OCW voor een train de trainer iets kunnen zijn binnen ons 

SWV gericht op kennisverwerving onder IB/KC. Doe je dat per bestuur of per SWV 

• In hoeverre heb je straks individuele OPP’s nodig? 

We gaan hier de laatste bijeenkomst verder over in gesprek. Joke bespreekt dit binnen 

SWV. 

 

3 Ontwikkelingen Digiplan 2024: 

Testfase loopt nu. Testers zijn de Ib platformdeelnemers. Net voor de meivakantie is 

de evaluatie geweest en hebben we nog aanvullingen gedaan die nu verwerkt worden. 

De implementatie gaat als volgt: 

- Bijeenkomsten online uitzetten om uitleg te krijgen over het nieuwe programma. 

- Toesturen wachtwoorden naar alle applicatiebeheerders en IB-ers 

- Overstap van parantion een PDF nodig, dit in nieuwe GD hangen als bijlage. 

 

Data online teamsbijeenkomsten met uitleg over de werkwijze van digiplan voor alle 

IB-ers, orthopedagogen, beleidsmedewerkers en directeuren en applicatiebeheerders 

Donderdag 23 mei 9.00-10.30. 

Dinsdag 28 mei 13.00-14.30 uur. 

Dinsdag 4 juni 9.00-10.30 uur 

Dinsdag 25 juni 9.00-10.30 vragen over het gebruik van digiplan 

 

Actie SWV:   

de bijeenkomst opnemen en nasturen en stukje op de website zetten hierover. 

 

10.00  Kennismaking met de werkwijze op de Barbaraschool 

10.30 wvttk, Veronique is volgende keer voor het laatst. 

10.45 data volgend jaar:  

 

17 oktober 2024, 9.00-11.00 

26 november 2024, 9.00-11.00 

9 januari 2025, 9.00-11.00 

13 maart 2025, 9.00-11.00 

13 mei 2025, 9.00-11.00 

3 juli 2025, 9.00-11.00 
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To do: 

- Allemaal nog een keer werken met digiplan voor 25 juni, zodat we 

aandachtspunten nog kunnen oppakken. 

- Joke legt OPP-overleg voor bij SWV ( train de trainer etc) 

- Volgende keer verder met OPP en GD 

- Iedereen denkt na over verzameldocument hoe dit te gaan gebruiken en evt uit te 

proberen. 

- Data volgend jaar verstuurd. 

- Veronique vraagt een vervanger vanuit Blosse 

 


